
Wed, 5-13-2020 

 
Dear CCS Parents, 
  
As we continue to remain together safely in our homes, we hope you are finding time to slow 
down and enjoy the simple yet important aspects of life with your family - dreaming, laughing, 
and playing! Choosing to look at the simpler things in life during these unique circumstances is 
perhaps God’s way of reminding us of what is truly important and how quality learning is not just 
done in a classroom setting. We encourage you to spend some quality time with your children 
each day trying new things such as cooking, cleaning or gardening. Many valuable life lessons 
and life skills can be learned effectively outside of books and class lectures.  Seize the moment, 
think outside the box, don’t be afraid to get messy and try something new this week as a 
family!  Here is a website with some suggestions to get the creative juices and motivation going! 
https://familyeguide.com/boredom-busters-110-fun-at-home-activities-for-families-kids-2/ 
 
Thank you to those who have given their feedback on our recent distance learning survey. If you 
have not done so already, please fill out our Distance Learning Feedback Survey by clicking the 
link below. This survey will be open until midnight this 
Thursday.  https://www.surveymonkey.com/r/CCSDLSurvey 
 
We recognize that transitioning our school uniform provider to Tommy Hilfiger this past year has 
been rough and we are re-evaluating our partnership with Tommy Hilfiger. Before making a final 
decision we would like to ask for your feedback about our school uniform.  Please click on the 
link below to fill out a short survey. Thank you! 
https://www.surveymonkey.com/r/CCSuniformsurvey 
 
Calling all CCS business owners! We would like to put together a directory of CCS 
businesses to share with our community so that we can bring more business to your door and 
support you during this time. If you would like to be a part of this directory, please email 
lisalovitt@css-rams.org with your business information: Name, address, website, etc.   
 
Bible verse for reflection: 
Psalm 62:8: “Trust in him at all times, you people; pour out your hearts to him, for God is our 
refuge.” 
In Christ, 
CCS Administration 
  

親愛的CCS家長： 

隨著我們繼續保持安全的居家生活，希望您能抽出時間放慢腳步，與家人一起放鬆心情，

笑一笑，享受簡單而重要的生活！ 選擇在這些特殊情況下看待生活中更簡單和更美好的

事物，也許是上帝提醒我們那些才是真正重要的事情以及如何不僅僅是只有在課堂環境中

才能進行優質學習的方式。 鼓勵您每天與孩子一起度過一段美好的時光，嘗試一起做飯

，打掃衛生或在做一些園藝活動等新事物，這些都是可以幫助我們在課本和課堂講授之外

更有效地學習許多寶貴的人生課程和生活技能。 抓緊時間，跳出框框去思考，鼓勵您全

家一起在本週嘗試一些新事物！ 以下是一個提供一些建議的網站，以幫助發揮您的創意

和動力！ 

https://familyeguide.com/boredom-busters-110-fun-at-home-activities-for-families-kids-2/ 
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感謝那些對我們最近的遠程學習問卷調查提供反饋的人。 如果您尚未回覆這份問卷，請

單擊下面的鏈接，填寫問卷調查對我們的遠程學習提出反饋。 這項調查將在本星期四午

夜结束。 

 https://www.surveymonkey.com/r/CCSDLSurvey 

我們認識到在過去一年我們將校服的供應商過渡到 Tommy Hilfiger 是很艱難的程序，我

們正在重新評估與 Tommy Hilfiger 的合作夥伴關係。 在做出最終決定之前，我們想請您

提供關於我們校服的反饋。請點擊下面的鏈接填寫簡短調查。 謝謝！ 

https://www.surveymonkey.com/r/CCSuniformsurvey 
  

召唤所有在CCS 社群的企業！ 我們希望整理出一份 CCS 社群中所有業務的目錄，以便

與我們的社區共享，這可以為您帶來更多業務使您得到更多的支持也為社區各家庭提供一

些更方便的资料以满足各人在生活所需上的供應。 如果您希望您的企業能成為該目錄的

一部分，請發送電子郵件至 lisalovitt@css-rams.org，並提供閣下業務的信息， 請包括以

下資料：企業名稱，地址，網站等。 

  

聖經在 詩篇62章8節 提醒我們： 

你們眾民當時時倚靠他，在他面前傾心吐意。 神是我們的避難所。 

  

在基督裏， 

灣區基督教學校行政部 
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